
Onderwerp: Hotel Luijk 
 wat heeft het college van B & W gedaan, of wat is het college van plan te gaan doen, met de 

feitelijke aanbeveling van de deskundigen van de gemeentelijke Monumenten Kamer, om 
Hotel Luijk te behouden?  

 hoe concretiseert de wethouder zijn -voor de camera uitgesproken- waardering voor de 
betrokkenheid van burgers bij gemeentelijk erfgoed?  

 hoe vertaalt zich concreet het voornemen uit de erfgoednota zich te zullen inspannen voor 
erfgoed in dit geval, zeker gezien de aanbeveling van de deskundigen van de gemeentelijke 
Monumenten Kamer? 

 is er al enige actie ondernomen door het college om de noordwand van de Spoorlaan aan te 
wijzen tot beschermd stadsgezicht, van Café De Machinist tot aan de Booglaan schitterende 
onafgebroken 19e eeuwse gevelwand, tekenend voor de industriële ontwikkeling van Oss en 
dus de groei van de stad. Of deze anderszins te beschermen tegen  nieuwbouw 
projectontwikkeling? 

 Wat heeft de wethouder concreet gedaan met de uitgesproken welwillendheid van de 
eigenaar van het Bergosspand zich te willen inzetten voor behoud? 

 


